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Borgemarka hytteforening 
Styremøte nr. 1 – 30.09.23 i Liseterveien 78 
 
Til stede: Bente Amundsen MacBeath, Olav Gjærevold, Arild Palmstrøm, Ole Konrad 
Haug (via Teams) og Grethe Hovland  
Forfall: Birgitte Wiik 
 
Referent: Grethe Hovland 
 

2023 Sak Ansvarlig 
 

1. 

 

Velkommen – saker til eventuelt 
Bente ønsket velkommen til det nye styret.  
 
Styreleder var fornøyd med gjennomføringen av årsmøtet og 
det fungerte fint å ha det på Rødberg hotell. Flott at vi kunne 
vise fram kartet med gamle navn. Interessant foredrag også.  
 
Eventuelt: 
- Status for kart 
- VIPPS 
- Datoer for styremøter, turer og årsmøtet 
 

 
Bente 
 
 
 
 
 
 
Olav 
Grethe 
Bente 

2. 
 

Konstituering av styret, inkludert grovfordeling av 
oppgaver utover de spesifikke arbeidsområdene til hver 
enkelt. 
 
Leder: Har også et hovedansvar for arbeidet med arrangement 
og er en av administratorene for foreningens FB-side 
 
Nestleder: Er også leder av stikomiteen, jobber med kart og er 
en av administratorene for foreningens FB-side 
 
Kasserer: Har også ansvar for medlemslista, registrering av 
styret i Brønnøysundregisteret og er en av administratorene for 
foreningens FB-side 
 
Styremedlem: Har ansvar for nettsiden og er medlem av 
stikomiteen 
 
Styremedlem: Er medlem av stikomiteen og foreningens 
representant i løypelaget, der han er kasserer 
 
Sekretæren er foreløpig indisponibel og vi kommer tilbake til 
hennes oppgaver når hun er tilbake.  
 
Inntil videre skriver vi referater på omgang.  
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Alle unntatt 
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3. 
 

Kommunikasjon og nye arbeidsmetoder 
Finne måter å jobbe mer rasjonelt på i styret. Settes på 
dagsorden og jobbes med på styremøtene framover. 
 

 
Alle 
 

4. 
 

 Oppfølging av referat fra forrige styremøte 
Referatet handlet om saker som nå er gjennomført eller som 
skulle opp på Årsmøtet og følges opp i sak 5. 
 

 
 

5 Oppfølging av planer vedtatt på årsmøtet 
Forslag fra medlemmene om nye skiløyper; fra Økteren til 
Skjærøkteren, og fra Lauvhaugen til Hallingnatten via 
Hundevatna. En sak for Løypelaget. 
 
Videre arbeid med sti-kart og stier i samarbeid med Økteren og 
Steinset, ta et felles møte.  
 
Kart oldtidsminner blir lagt ut relativt raskt på hjemmesiden.  
 
Felles tur med Steinset og Økteren hytteforening, medio august.  
 
Turgruppe. Opprette gruppe på Messenger for turer ad hoc. På 
initiativ fra medlemmer i gruppa og på relativt kort varsel. 
 
Nytt veinavn på Elvestrand på vei uten navn – Grammin som 
ikke alle likte, holde kontakt med kommunen.  
 
Telenor og mobile i området – foreningen har vært i kontakt 
med Telenor flere ganger, men det er vanskelig å få gjennomslag 
– har vært i kontakt med kommunen også som har midler, men 
det sitter langt inne å gjøre noe med det. Fint å hatt antenne på 
Steinset med dekning i hele området. Styret følger opp dette 
videre.  
 
Medlemskap i norsk hytteforbund. Vi melder oss inn.  
 

 
Ole Konrad 
 

 
Olav 
 
 
Arild 
 
Bente 
 
 
Grethe 
 
 
Olav 
 
 
Olav 
 
 
 
 
 
Bente 

6. 
 

Hjemmesiden – forbedringer 
Serverparken til Hetzners flyttes fra Norge (Stavanger) til 
Finland. Den blir i selskapet og vi vil ikke merke noen 
forskjeller.  
 
Arild foretok en gjennomgang av forslag til endringer i 
hovedmenyen og undermenyene på hjemmesiden. En del av 
betegnelsene har vært misvisende med hensyn hva som ligger 
under temaene i hovedmenyen.  
I hovedmenyen endres Organisasjon til Om foreningen, Turer 
beholdes, Arrangement endres til Arkiv, Bilder endres til 
Aktuelt, Kart beholdes, Diverse fjernes og Kontakt består.  
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Det var også en del forslag til undermenyer som det jobbes 
videre med. Blant annet medlemsfordeler, innmeldingsskjema, 
bommen på seterveien, nyttige hytteråd mm. 
 
Ellers ble informasjon fra Løypelaget etterspurt. Det ble vedtatt 
å legge ut årsrapportene og protokoll fra årsmøtet til Løypelaget 
på hytteforeningens hjemmeside. Både gamle og nye. 
 
Bente sender siste årsrapport og protokoll på e-post til 
medlemmene 
 

 
 
 
 
Olav og Ole 
Konrad 
 
 
Bente 

7. Eventuelt 
 
Status på kart.  
Olav redegjorde for og prosessen med kvaliteten på kart med 
gamle navn. 97 navn. 21 kart er bestilt.  
 
Styret vil rette en stor takk til de 4 lokale fra Borgegrenda som 
har vært de største bidragsyterne i arbeidet med kartet med 
gamle navn og våre to styrerepresentanter Olav og Ole Konrad 
som har jobbet med kartene i en treårsperiode fram til 
ferdigstilling.  
 
Det ble vedtatt at de 4 lokale fra Borgegrend som har bidratt inn 
med navnene og de to i styret som har benyttet mye fritid på å 
jobbe fram kartene skal få hvert sitt kart i gave.  
De 4 lokale blir invitert på kaffe og en godbit på hytta til Ole 
Konrad der de får overrakt kartene. 

VIPPS 
Undersøker kostnader ved opprettelse av VIPPS for 
Hytteforeningen og vurderer nødvendigheten av det. 
 
Datoer for styremøter, turer og årsmøtet 
Datoer for perioden 23/24: 
 
2. Styremøte17.2.24  
3. Styremøte13.4.24 
4. Styremøte15.6.24  
 
Sommertur 29.6.24 
 
5. Styremøte17.8.24 
 
Fellestur 24.8.24 
Kort avklaringsmøte før årsmøtet 3.9.24 på Teams 
Årsmøte 7.9.24  
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